



1020 英里

# 兩天千島 尼亞加拉瀑布

(T12)

## 第一天 紐約市 - 亞歷山大灣 - 尼加拉市 600英里

我們的旅程從曼哈頓唐人街出發前往亞歷山大灣乘坐千島湖遊船，我們的航程起源于聖羅倫斯河，了解奇景之一的千島島嶼，包括聞名遐邇的博特城堡、愛情島和百萬富翁的夏季別墅。參考酒店資訊: Holiday Inn或同級



## 第二天 尼加拉市 - 紐約市 420英里

早上離開酒店，開啓我們的尼亞加拉深度遊，先來到著名的漩渦公園，此公園位于河流下游區域，您可以徒步沿着小徑看到綠色的尼亞加拉河水，以及奇妙的漩渦激流。之後前往尼亞加拉古堡，它占據了重要的地理位置，在早期的美國歷史中控制了安大略湖以及深入美國內陸的通道。19世紀改名為“法國城堡”并沿用至今。古堡被認定為國家歷史古蹟。隨後我們將一起來到尼亞加拉瀑布景區，觀賞IMAX尼亞加拉傳奇電影。之後我們便會乘坐世界聞名的霧中少女號。霧中少女號帶領遊客近距離體驗尼亞加拉瀑布直到馬蹄瀑布，感受環繞在船周圍的瀑布水霧，聆聽來自瀑布的超級震撼。在遊船後，是瀑布景區的自由行及午餐時間，更進一步欣賞瀑布景區美輪美奐的風光。



### 新特點

1. 省時省力玩轉尼亞加拉大瀑布、千島湖，性價比最高!
2. 乘坐豪華遊船體驗浪漫千島湖之旅
3. 搭乘世界聞名“霧中少女號”遊船，“走進”尼亞加拉大瀑布
4. 瀑布下游深度體驗：漩渦公園、尼亞加拉軍事古堡、安大略湖等

### 出發地點

曼哈頓唐人街 @ 7:45 am 203 Canal Street, New York, NY 11013  
 澤西市 @ 8:30 am 100 14th Street Jersey City, NJ 07310 (Target商店)  
 珀西譜尼 (IHOP 餐廳) @ 9:00 am 792 US 46, Parsippany, NJ 07054

## 買二送一

兩人一房	第三人同房	第四人同房	單人房	4/1 - 10/31	節日加開
每人 \$138	免費 (每人 \$92)	\$100	\$188	一, 三, 六	5/26, 9/1, 10/13

### 接駁車至曼哈頓出發地點

法拉盛 (匯豐銀行) @ 6:30 am 39-10 Main Street, Flushing, NY 11354  
 布魯克林 (藝視眼鏡) \*祇接不送 @ 6:50 am 6002 8th Ave, Brooklyn, NY 11220  
 愛迪生 (椰子林餐廳後院停車場) \*5月23日到9月1日期間 @ 6:30 am 118 Greenwood Ave, Edison, NJ

景點門票	成人 Adult	小孩 Children	長者 65+ Senior
千島湖遊船	\$27	\$15	\$27
尼亞加拉深度遊	\$25	\$20	\$25
霧中少女號	\$19.25	\$11.65	\$19.25
尼亞加拉傳奇IMAX電影	\$12	\$8	\$12

\*上列門票價錢祇供參考，門票價錢會因季節而作出變動，恕不另行通知。



天馬旅遊保持對升級性景點收費權力  
 自願參加性升級景點 - 以該團團費名義於客人參加意願按規定價格收費 (藍色景點)  
 必須參加性升級景點 - 以該團團費名義向客人收取規定價格 (橘色景點)



**貴賓 旅遊 集團**  
**VIP BUS TOUR.COM**

718 - 680 - 1628

6301 8th Ave Unit# 27 Brooklyn NY

飛龍超市商場內 - 27號舖



1020 mi

# 2 Days Thousand Island Niagara Falls Tour

(T12)

## Day 1 New York City – Alexandria Bay – Niagara City 500 mi

The bus tour will first depart from New York to **Alexandria Bay**, a village in Jefferson County, New York, where a natural wonder, **Thousand Islands** is located. On the **Thousand Islands cruise** we will be able to explore **St. Lawrence river**, the islands, and the beautiful scenic.

Standard Hotel: Holiday inn or Similar



## Day 2 Niagara City – New York City 420 mi

The tour begins in the morning and we will do **Niagara In-Depth Tour** by visiting the **Whirlpool Park** first, a short and relaxing stroll along the Niagara Gorge with a view of the fastest moving water in the world. Afterwards, we will continue our way to **Old Fort Niagara** located at the mouth of the **Niagara River** flowing into **Lake Ontario**. It tells a vivid history of some of the earliest wars in our country. Then we will enjoy a “**Legends & Daredevils**” **IMAX Movie**. Next, we will visit the heart pounding **Maid of the Mist**, the world-famous boat ride that will take you right into the heart of the **Niagara Falls** to experience the thunderous power of one of the natural wonders of the world. Finally, to wrap up the tour, guests will have **leisure time** to get up close and personal with the day view of Horseshoe, Goat Island, American/Bridal Veil Falls.

\* Itinerary may change without notice.



### NEW Highlights

1. Experiencing the beauty of the 1000 Islands by taking the Thousand Island Cruise.
2. Get closer to the stunning Niagara Falls by taking the Maid of Mist!
3. In-Depth tour of Niagara River downstream: Whirlpool Park, Old Fort Niagara and Great Lake Ontario.

### Departure Locations

Manhattan–Chinatown @ 7:45 am 203 Canal Street, New York, NY 10013  
 Jersey City @8:30 am 100 14th Street Jersey City, NJ 07310 (Target)  
 Parsippany (IHOP) @ 9:00 am 792 US 46, Parsippany, NJ 07054

## Buy 2 Get 1 Free

Double 1 Rm	3rd Person Same Rm	4th Person Same Rm	Single	4/1–10/31	Add-On Tours
\$138 Ea.	Free (\$92 Ea.)	\$100	\$188	Mon, Wed, Sat	5/26, 9/1, 10/13

### Shuttles to Manhattan Departure Locations

Flushing (HSBC Bank) @ 6:30 am 39–10 Main Street, Flushing, NY 11354  
 Brooklyn (Eye Solution) \*Pick-up only, no drop-off @ 6:50 am 6002 8th Ave, Brooklyn, NY 11220  
 Edison (Coco Asian Restaurant Backyard Parking Lot) \*Pickup & Drop-off, only available during 5/23– 9/1 @ 6:30 am 118 Greenwood Ave, Edison, NJ 08817

Attractions Price	Adult	Children	Senior 65+
Thousand Islands Cruise	\$27	\$15	\$27
Niagara In-Depth Tour	\$25	\$20	\$25
Maid of the Mist	\$19.25	\$11.65	\$19.25
Legends & Daredevils IMAX	\$12	\$8	\$12

\*Admission prices are subject to change without prior notice.

TINMA Travel & Tours Reserve the Right to Apply Charges From:  
 Upgraded Optional Attractions (Blue) – Customer Must Pay As Part Of The Tour Fee When Chosen To Join  
 Upgraded Mandatory Attractions (Orange) – Customer Must Pay As Part Of The Tour Fee When Join The Tour.